
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE VZDĚLÁVÁNÍ A MLÁDEŽE 

DNE 8.3.2022 

10:00, sídlo ČF, Lomnického 1705/5, 140 00  Praha 4 

Přítomni: L. Dolejš, P. Neumaier, J. Diblík, L. Grundler, B. Chromek, J. Třískala, J. Jirovský, D. Franzeová 

(prezenčně), P. Jindra, R. Typlová (telekonferenčně) 

 

L. Dolejš se z pozice nového předsedy KVM představil a uvedl jednání. R. Typlová poděkovala za dosavadní 

spolupráci všem členům KVM a popřála novému předsedovi a celé KVM hodně štěstí v další práci.  

 

1. Úkoly z jednání 2/2022 

D. Franzeová informovala o úkolech z předchozího jednání KVM. 

Téma nastavení práce s regionální mládeží a nastavení mantinelů pro tuto práci s pozváním J. Jakoubka bude 

přesunuto na dubnové jednání KVM. 

 

Úkol: zjistit z regionů HKaPA a OLaMS jakým způsobem trénují s mládeží v regionech. Zodpovídá: D. 

Franzeová. Termín: 12.4.2022. 

 

2. Důležité body z jednání celostátního VV  

J. Jirovský informoval o důležitých bodech z jednání celostátního VV ČF. Diskutovala se mimo jiné tato témata:  

Koncepce KVM, výstupy z jednotlivých pracovních skupin, reprezentace, přestupy mládeže, schválení znění 

programu podpory Komplexního rozvoje oddílů na novou sezonu. 

 

3. Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií získávání trenérských licencí (VV 03/22) 

J. Třískala informoval o materiálu a vyjádřeních získaných z jednotlivých regionů. V materiálu došlo k úpravě 

poplatků za jednotlivé licence. J. Třískala telefonicky komunikoval se všemi zástupci regionů a zjišťoval 

případné připomínky k materiálu. Vysvětleny důvody pro navržené zvýšení poplatků za trenérské licence. Na 

dubnové jednání KVM by měly být již stanoveny poplatky u licence A. Diskutována licence B a její platnost a 

obnova. Komentáře regionů vypořádány slovně, návrh regionu PHaSČ zapracován do materiálu. Materiál 

s drobnou úpravou předložen na VV ČF 03/2022.  

 

Krátce diskutována licence T. Dle informací ze zápisu z VV ČF. Dle zápisu z VV ČF 11/2021 je  plán rozpracovat a 

na jaře 2022 předložit Program získání rozhodcovské licence v rámci trenérského školení. 

 

Úkol: zjistit počet trenérů s licencí B se pohybuje v soutěžích juniorek. Zodpovídá: D. Franzeová. Termín: 

12.4.2022 

 

4. Povinnosti oddílů mít mládežnická družstva pro sezonu 2023 - 2024  

Představen aktualizovaný  materiál, který bude předložen na jednání VV ČF 03/2022.  



 

 

 

Diskutovány soutěže juniorek v jednotlivých regionech (možnosti udržení soutěží v regionu; problémy 

v regionech).   

 

5. MČR starších žáků 

D. Franzeová informovala o nemožnosti uspořádat turnaj na zimním stadionu v Náchodě. Oddíl Florbal Náchod 

projevil o pořádání turnaje nadále zájem a nabídl náhradní variantu pro uspořádání turnaje na zimním 

stadionu v Novém Městě nad Metují. Členové KVM tuto variantu schválili.  Do budoucna možná diskuze, na 

jakých typech halách turnaj MČR pořádat.  

 

6. Diskuze nad nastavením KVM 

Členové KVM diskutovali nad nastavením KVM a hlavní motivací svého působení v KVM. Důležitost zejména 

z hlediska přenášení informací a myšlenek z regionu a zpět do regionu;  sdílení zkušeností a informací;  být u 

zdroje informací. Důležitost Komise z hlediska snahy tvorby myšlenek a nápadů a následného vlivu.  L. Dolejš 

vyzdvihl důležitá témata z jeho pohledu: spolupráce se školami a školkami, nábory a získávání nových členů, 

KCTM v regionech, univerzitní sport. 

 

7. Diskuze 

8. Závěr jednání 

Termín příštího jednání 12.4. 10:00 – 12:00 prezenčně.  

 

 

 

 


